

## Revision of Terms and Conditions Governing UOB Child Development Account

With effect from 1<sup>st</sup> September 2016, the terms and conditions governing UOB Child Development Account will be revised. Please visit [uob.com.sg](http://uob.com.sg) for the full [Terms and Conditions](#).

For more information, please approach any UOB Group Branch staff or call the UOB customer service hotline at 1800 222 2121.

### Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Monies and deposits denominated in Singapore dollars under the CPF Investment Scheme and CPF Minimum Sum Scheme are aggregated and separately insured up to S\$50,000 for each depositor per Scheme member.

United Overseas Bank Co. Reg. No. 193500026Z

## 大华银行儿童发展账户修订条款与条件

大华银行儿童发展账户所遵循的修订条款与条件将于 2016 年 9 月 1 日起生效。请浏览 [uob.com.sg](http://uob.com.sg) 以便查阅[完整的条款与条件](#)。

欲知更多详情，欢迎您向任何一家大华银行集团分行的职员询问或拨大华银行客户服务热线 1800 222 2121。

### 存款保险计划

按法律规定，凡是非银行存户的新元存款，以及在退休辅助计划下的新元银额和存款，都获得新加坡存款保险公司承保，每项计划会员每名存户的累计上限额为50,000新元。每项计划会员每名存户在公积金投资计划与公积金最低存款计划下的新元银额与存款，则累计并个别获得承保，上限额为50,000新元。

大华银行有限公司注册号码 193500026Z